
Podhůří Železných hor o.p.s. 
 

 

 

 

 

 

 

Zápis z 54. jednání Správní rady obecně prospěšné společnosti 

Podhůří Železných hor konané dne 4. 12. 2023. 

 
 

Zapisovatel:   Jaromíra Valehrachová 

Ověřovatel zápisu:  Dagmar Vaňková 

 

 

Program jednání: 

 

1. Schválení programu 

2. Volba zapisovatele a ověřovatele zápisu 

3. Zpráva o činnosti MAS  

4. Personální záležitosti 

5. Diskuse 

6. Závěr 

 

 

1) Úvod  

Předseda správní rady Ing. Tomáš Škaryd přivítal přítomné členy a v 15:00 hod. zahájil jednání. 

Oznámil, že je přítomno 7 členů a rada je usnášeníschopná. Poté přítomné seznámil 

s navrženým programem jednání.  

 

 

Návrh usnesení č. 1/54:  

 

Správní rada schvaluje program jednání 

 

Hlasování: Pro:  7  Proti: 0    Zdržel se: 0 

 

Usnesení bylo přijato. 

 

 

2) Volba zapisovatele a ověřovatele zápisu 

Pan Škaryd navrhl na zapisovatelku Jaromíru Valehrachovou a za ověřovatelku Dagmar 

Vaňkovou 

 

Návrh usnesení č. 2/54: 

Správní rada schvaluje zapisovatelku a ověřovatelku 

  

Hlasování: Pro: 7   Proti: 0    Zdržel se: 0 

 

Usnesení bylo přijato. 
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3) Zpráva o činnosti MAS  

 

Ředitelka MAS podala zprávu o projektech, které MAS realizuje, případně se chystá 

realizovat (MAP IV, Podhůří školám, Podhůří lidem, Provozní činnost MAS), jejich 

financování v následujícím programovém období a chystaném harmonogramu výzev 

v jednotlivých operačních programech a o poradenství v oblasti energetiky, které přináší 

MAS dodatečné finanční prostředky. Prezentovala SR stav účtů a podotkla, že vhodným 

finančním managementem se MAS daří získávat další finanční prostředky na úrocích.  

 

 

Návrh usnesení č. 3/54 

Správní rada bere na vědomí činnost MAS v oblasti operačních programů, realizaci vlastních 

projektů MAS a poradenství v oblasti energetiky. 

 

Hlasování: Pro:  7  Proti: 0    Zdržel se: 0 

 

Usnesení bylo přijato. 

 

4) Personální záležitosti 

Ředitelka předložila návrh rozdělení pracovních úvazků od 12/23 do jednotlivých projektů, 

tak aby byl zajištěn plynulý chod MAS v dalším období.  

 

Návrh: 

SCLLD – Baladová - 1,0; Pleskotová 0,3; Valehrachová 0,1,  

MAP IV – Valehrachová 0,9; Pleskotová 0,2,  

Podhůří lidem – Polívková 0,5; Žák 0,8, Vencálková (od 1/24) 0,7  

 

+ DPP v MAP IV v ekvivalentu cca 0,65 úvazku na pozicích odborných pracovníků 

pracovních skupin, odborných garantů, evaluátorů a v projektu Podhůří školám a Podhůří 

lidem – DPP rozsah nestanoven - dle potřeby pro zajištění lektorské činnosti, 

administrátorské podpory a činnosti odborného garanta v rámci rozpočtu projektů  

 

 

Návrh usnesení č. 4/54: 

Správní rada souhlasí s rozdělením pracovních úvazků dle předloženého návrhu 

 

 

Hlasování: Pro:  7  Proti: 0    Zdržel se: 0 

 

Usnesení bylo přijato 

 

 

 

 

 

 

5) Diskuse:  

Členové SR diskutovali budoucnost MAS s ohledem na celospolečenské změny. 
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6) Závěr 

Pan Škaryd poděkoval všem přítomným členům a jednání ukončil v 16 hod. 

 

 

 

 

Zapisovatel:    ………………………………………… 

 

 

 

Ověřovatel zápisu:  ………………………………………… 

 

 

Předseda správní rady: Ing. Tomáš Škaryd   ………………………………………..  
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